
Protokoll
Vägsamfälligheten årsmöte 2022-08-20
(enligt stadgarnas S 16)

1. Öppnar möte och val av ordförande för stämman
Göran Tidbeck väljs som ordförande för stämmarn.

2. Val av sekreterare för stämman
Gabriella Fromholt väljs som sekreterare för stämman.

3. Val av tvả (2) protokollsjusterare tillika rösträknare för stämman
Sandra Sonnerup och Klaus Silfvenius utses av stämman.
Stämman godkänner att kallelsen till mötet är utsänd som sig bör. Detta har
missats som punkt i dagordningen och bör läggas till för framtida möten.
Kontaktlistan behöver uppdateras med santliga fastighetsägare och rättade
mailadresser, namnuppgifter etc. Någon bör ta ansvar för detta.

4. Godkännande av röstlängd tillika debiteringslängd
Stämman godkänner röstlängd/debiteringslängd.

5. Styrelsens och revisorernas berättelser

Frāgor:
I stämman frågas varför styrelsens protokoll inte är offentliga. Förslag från
stämman att protokollen ska finnas tillgängliga från hemsidan.
I stämman frågas hur det går för styrelsen att arbeta utan budget från våren til
augusti eftersom stämman antar budgeten och årsmötet ligger så sent.
Dessutom strider detta mot stadgarna som är registrerade hos Bolagsverket.
Enligt stadgarna ska stämman hâllas i juni. Stämman ger styrelsen i uppgift att se
Över konsekvenser för när årsstämman ligger och om en stadgeändring ska
göras.
Stämman beslutar att man ska se över utfört arbete av vägarna där bland annat
en plogning sargade vägarna på ett sätt som inte kan räknas som normalt
slitage. Styrelsen har samtal omkring att byta leverantör.

Stämman godkänner verksamhetsberättelsen.

Revisionsberätelsen
(Kassören frånvarande pga. Sjukdom). Vinterunderhålet har uppgåt till mer än budget
Pga. ett stortantal sandningar som följd av väderförhållanden under vinterhalvåret.



Stämman klargjorde att om en stor awikelse eller kostnadsuppgång fìnns i
räkenskaperna så ska det förklaras i räkenskaperna som en notering.

Stämman godkänner revisionsberättelsen.

6. Ansvarsfrihet för styrelsen
Årsmötet beslutar att ge styrelsen ansvarsfrihet för det gångna räkenskapsåret.

7. Framställning från styrelsen eller motion från medlem

Motion medlem.
Inga motioner har inkommiti tid.
a.

Framställning frần styrelsen; Eremitvägen/Räknäsb.
Eremitvägen har inkommit med ett förslag där samtliga fastigheter på
Eremitvägens vänstra sida är Överens samt de flesta på vägens högra sida.
Förslaget innebär att Eremitvägen ingår helt och fullt i Räknäs vägförening med
ett undantag för gemensamhetsytor. Stämman beslutar att detta tas tillbaka till
stämman när mer fakta är insamlat, så att en tydligare bild ges, bland annat
beräknad kostnad för förrättningen, vad som förväntas för ågärder, dikning etc.
inärtid.
8. Ersättning till styrelsen och revisorerna
Ersättningen bestäms till oförändrat.

9. Styrelsens förslag till utgifts- och inkomststat (budget) samt
utdebiteringslängd och sista dag för betalning (2022-09-30)
Styrelsen föreslår att öka avgiften för villaägarföreningen från 600 till 900 kr
vilket ger föreningen ca 50 000 kr att röra sig med istället för nuvarande 30 000
kr. Stämman beslutar således att öka avgiften. Vägavgiften beslutas oförändrad.
Sista dag för betalning godtas.

10. Val av styrelse: Antal ledamöter och ersättare samt val av styrelse,
ordförande och övriga uppdrag
Stämman valde att för 2022/2023 utöka styrelsens omfattning utöver vad som
anges i stadgarna dả en succession planeras.

Ordförande 1 år: Johan Neuman, efter rösträkning: Johan Neuman 17 röster,
Mats Sonnerup 13 röster.

Ekonomi:
Patrik Lones sitter kvar ett år till som inhyrd kassör



Sitter kvar andra året:
Jarmo Lilja
Edward Jewson

Omvald
Michel Söderlindh
Andreas Järking
Andreasärking-

Nya invalda
Annika Järking
Mats Sonnerup
Peter Danielsson
Beatrice Firth

Revisorer
Majken Freyne
Carl Tersmeden

Valberedning
Gabriella Fromholt
Sandra Sonnerup
Jeanette Dau

11. Val av revisorer (2+2)

12. Val av valberedning

13. Övriga frāgor

Fastighetsägaren 1:218 har skickat in en skrivelse omkring att hon inte tänker
stå för självrisken för advokatkostnaden. Sonen representerade på stämman och
framförde hennes åsikt. Styrelsen stâr fast i sin åsikt att fastighetsägaren ska stå
för självrisken.

Det togs upp på stämman att styrelsen lännat kommerntarer kring inlämnade
bygglov etc. Medlemmar hävdar att styrelsen bör ta dessa frågor till stämman så
att samtliga röster blir hörda. På stämman kommer det fram åsikter om att
styrelsen inte arbetat helt enligt det som stadgarna medger. Beslut tas att



styrelsen ska ta fram ett förslag på hur man kan arbeta mer gemensamt och
samarbetsfrämjande framöver.

Frågan om träd som dött på föreningens mark tas upp i stämman och detta
avser styrelsen planera för under verksamhetsåret.

Vägens hastighet behöver ses över då det ofta körs för fort. Det lämnas till
styrelsen att se över möjliga hastighetssänkande åtgärder för att se till att få ned
hastigheten på vägarna, framför allt Västra Räknäsvägen.

Elrenovering av dansbanan finns i styrelsens plan sedan länge och kommer
atgärdas. stämman klargjorde att detta måste prioriteras och att elen māste
kopplas bort så länge den inte är säker.

Stranden är fortfarande farlig och ej rekommenderad att beträda. Michel har
haft kontakt med kommunen omkring vad som kan göras och vem som har
ansvaret vid potentiell olycka. Kommunen har ej svarat. Förslag på åtgärd, att
gräva bort lera och fylla med sten innebär en stor kostnad. Röster på stämman
menade att den entreprenör som grävt genom stranden bör stå för
återställandet till badbart skick.

Stämmans ordförande: Sekreterare:

6ltaGöranTidbeck Gabriella Fromholt

Protokollet justerat av:

Sandra Sonnerup Klaus śilfvenius


